
Referat styremøte RK 17.04. 19:30 Zoom 

 

Møtt: Marius Johannessen, Mikkel Thorkilsen, Heidi Straumsøy, Magnus Aronsen, Anna Tveit og Harald-

Andreas Hansen, Øyvind Gulliksen (Kom 20:10). 

Avbud: Kristian Økland, Jakob Løve Ruud og Kristian Eriksen. 

 

Saksliste: 

 

RK-sak 11/2023 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Enstemmig godkjent. 

Kommentar til innkalling, feil klokkeslett i forhold til Zoom innkalling. Halvtimes mismatch. 

 

RK-sak 12/2023 Godkjenning av referat frå styremøte 16 januar 2023  

Ingen kommentarer, enstemmig godkjent. 

 

RK-sak 13/2023 2023 Tilbakemeldingar/spørsmål frå hyttevertar  

Hyttevertene har hatt et møte, referat er sendt til kretsstyret. 

Diverse avklaringer på hva som er hytteverters ansvar og hva som er kretsstyret sitt ansvar ble diskutert / 

avklart. 

Tilstandsrapport av gitt. 

Drenering, tetting rundt pipe, tettebånd for mus og sanitært forhold ble nevnt.  

Hyttevertene har vært aktive og flinke. Har mange ideer og tanker rundt planene og fremdriften for 

hytta! Toppers. 

 

RK-sak 14/2023 Rekneskapsrapport 

Gjennomgått av Marius Johannessen, ingen kommentarer. 

Ser toppers ut. 

 

 

 



RK-sak 15/2023 Kontaktpersonar for gruppene 

Gjennomgått, avklart fordeling. 

 

Anna: Leirvik, Meling, Folderøy  

Marius: Åkra, 1. Veavågen  

Øyvind: 1. Skudeneshavn, Straumen  

Magnus: Bua, Førde, Haugesund gruppene 

Harald-Andreas Hansen: Skår og Kopervik. 

Hildegunn: Skånevik og Rosendal. 

 

RK-sak 16/2023 Søknadar 

Søknad om strømstøtte er sendt inn og godkjent. 

4407,- mottatt i strømstøtte.  

 

RK-sak 17/2023 Leiarmiddag kretskonkurransen  

Anna tar ansvaret. 

Har med seg noen gode hjelpere. 

 

Eventuelt 

Kontakt person / kontakt ledd mellom hytteverter og krettstyret: 

Kretsleder har forslag om at hyttestyret får en person i kretsstyret som kontakt person å forholde seg til. 

Harald-Andreas melder seg frivillig som kontaktledd. 

Godkjent! 

 

Erfaringsoverføring: 

Har fått inn en erfaringsoverføring fra de forrige som brukte hytta. Problemer med lys på utedo, sikring 

nummer 9 er rett sikring å sjekke mtp. dette. 

Harald-Andreas tar erfaringsoverføringen med hyttevertene etter han har mottatt denne fra Hildegunn. 

 



 

Fått tilbud om å få noen skum madrasser: 

Harald-Andreas spør hyttevertene etter møte om dette er greit å ta imot. 

 

Øyvind informerte om hva som er tatt opp på KLKS samling. 

 

Møtet hevet 20:35. 

 

Referent  

Harald-Andreas Hansen 


